

Proxy Form

نموذج التوكيل

Dear Shareholders

المساهمين الكرام

in order to ensure the safety of the Nayifat's shareholders and to support the efforts and preventive measures and measures by the competent and relevant health authorities to address the new coronavirus(COVID-19), and as an extension of the continuous efforts made by all government agencies in the Kingdom of Saudi Arabia to take preventive measures to prevent its spread, the extraordinary general assembly meeting (First Meeting) that will be conducted by means of modern technology through Tadawulaty services on Sunday 29/02/1444 H Corresponding to 25/09/2022G at 19:00.

Registered shareholders in Tadawulaty services can vote remotely on the on the general Assembly's meeting agenda starting from 01:00 AM, Wednesday 25/02/1444 H (21/09/2022 G), till the end of the general assembly's time.

The service is provided by Edaa Center free of charge for all shareholders. Registration and voting can be done through the link: <https://www.tadawulaty.com.sa>

Best Regards

حرصاً على سلامة المتعاملين في السوق المالية ودعماً للجهود والإجراءات الوقائية والاحترازية من الجهات المختصة وذات العلاقة للتصدي لفيروس كورونا المستجد (كوفيد-19)، وإمتداداً للجهود المتواصلة التي تبذلها كافة الجهات الحكومية في المملكة العربية السعودية في اتخاذ التدابير الوقائية اللازمة لمنع إنتشاره، سيتم عقد اجتماع الجمعية العامة غير العادية بواسطة وسائل التقنية الحديثة باستخدام منظومة تداولاتي، وذلك يوم الأحد 29 صفر 1444 هـ الموافق 25 سبتمبر 2022م، في تمام الساعة السابعة مساءً.

وسيكون بإمكان المساهمين المسجلين في خدمات تداولاتي التصويت عن بُعد على بنود اجتماع الجمعية العامة غير العادية ابتداءً من الساعة الواحدة من صباح يوم الأربعاء 25 صفر 1444 هـ الموافق 21 سبتمبر 2022م، وحتى نهاية وقت إنعقاد الجمعية.

وعليه نأمل من جميع المساهمين التسجيل في تداولاتي للمشاركة والتصويت عن بُعد على بنود الجمعية وذلك عن طريق الموقع الإلكتروني الخاص بتداولاتي على الرابط التالي www.tadawulaty.com.sa علماً بأن التسجيل في خدمات تداولاتي والتصويت متاح مجاناً لجميع المساهمين.

وتقبلوا وافر التحية والتقدير،،،